



Created in March 2004, the Safe Driver Foundation (*Kierowca Bezpieczny*) focuses on improving road safety in Poland. The foundation disseminates safe driving principles, promotes the education of children and youngsters, and aims to improve driving skills among drivers.

Fondée en mars 2004, la fondation « Conducteur Sûr » (*Kierowca Bezpieczny*) a pour but d'améliorer la sécurité routière en Pologne. Elle diffuse des techniques de conduite sûre, soutient l'éducation des enfants et des adolescents et vise à renforcer la maîtrise de la route parmi les conducteurs.

OUR COMMITMENT

1. To set up the campaign entitled "I think soberly - I drive soberly" in the Warminsko-Mazurkie region. This campaign targets young adolescents through a cycle of competitions, and will be held in cooperation with the regional government and local municipalities.

2. To carry out with local police officers the "Orlen - safe roads" national campaign. This initiative targets all road users through television spots illustrating dangerous road situations and behaviour. A competition will reward the most interesting local road safety initiative.

3. To carry out the campaign entitled "Crossing safely is also up to you!" with Polish Rail to promote safe railway crossing. This campaign will consist of radio and TV spots, posters and leaflets.

NOTRE ENGAGEMENT

1. Mettre en place la campagne « Je pense sobriement - Je conduis sans excès » dans la région de Warminsko- Mazurkie. Destinée aux jeunes adolescents, cette campagne comporte plusieurs concours et sera menée conjointement avec les autorités locales.

2. Monter la campagne nationale « Orlen - routes sûres » en collaboration avec les forces de police locales. Elle touchera tous les usagers de la route. Des spots expliquant les situations et les comportements à risque seront diffusés à la télévision. Un concours récompensera la meilleure initiative de prévention.

3. Organiser avec les chemins de fer polonais la campagne « Traverser en toute sécurité, ça dépend aussi de vous ! ». Des spots télé et radio, des affiches et des prospectus expliqueront comment traverser les voies ferrées en toute sécurité.

Association
User behaviour
Poland

Association
Comportement des usagers
Pologne

Fundacja Kierowca Bezpieczny

WHAT WE HAVE ACHIEVED

1. The "I think soberly - I drive soberly" campaign took place between May and September 2006 in 80 schools in Warminsko-Mazurskie. 40 teachers were trained in road safety. More than 2,000 teenagers studied drinking and driving problems in the area.

2. The national long-term social programme entitled "Orlen - safe roads" started in July 2006 and will continue until 2008. This year's edition includes a cycle of six short films entitled "Experiment Life" and a national contest rewarding the most effective road safety initiative. The films were shown on public television 30 times. More than 60 initiatives have been received for the Safe Roads Contest.

3. The campaign entitled "Crossing safely is also up to you" took place from July to August. It consisted of 350 TV spots, 500 billboard posters and more than 100,000 leaflets.

OÙ EN SOMMES-NOUS ?

1. La campagne « Je pense sobriement - Je conduis sans excès » s'est déroulée de mai à septembre 2006 dans 80 écoles de Warminsko- Mazurkie. 40 enseignants ont été formés à la sécurité routière de proximité. Plus de 2 000 adolescents ont étudié les incidences de l'alcool au volant dans la région.

2. La campagne nationale « Orlen - routes sûres » a débuté en juillet 2006 et s'étendra jusqu'en 2008. L'édition de cette année comprend un cycle de six petits films intitulé « Teste la vie » et un concours national récompensant la meilleure initiative de prévention. Les clips ont été diffusés 30 fois à la télévision nationale. Le concours « Routes Sûres » départagera plus de 60 initiatives de prévention.

3. La campagne « Traverser en sécurité dépend aussi de vous ! » s'est déroulée aux mois de juillet et août. Elle a été relayée dans les médias par 350 spots de télévision, 500 affiches et plus de 100 000 brochures.



EXCELLENCE
IN ROAD SAFETY
A W A R D S



EUROPEAN
COMMISSION



Directorate-General
for Energy and Transport